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Czekamy na odpowiedz była odpowiedz 
była odpowiedz ale trzeba 
monitorować 

1 26.01.2023 Komisja Pan Chodorowski Krzysztof Burmistrza 

Radny Krzysztof Chodorowski zapytał o informacje w sprawie 
światłowodów, które są rozprowadzane po Gminie i czy ta firma 
zobligowała się do jakiegoś terminu

Burmistrz Andrzej 
Wesołowski powiedział, że 
są już trzy firmy w różnych 
miejscowościach, na 
pierwszy ogień poszły 
Skarbiszowice, gdzie 
podpisywane są już umowy. 
Dodał, że są to firmy 
zewnętrzne, a Gmina jedynie 

2 26.01.2023 Komisja Pan Chodorowski Krzysztof Burmistrza 

Radny Krzysztof Chodorowski pyta czy projekt za droga w 
Goszczowicach będzie zmieniony, jeżeli tak , i kiedy . Czy w ogóle ta 
droga będzie remontowa z względu na że środki są zabezpieczone w 

Budzecie 

3 25.01.2023 Przez Telefon Pani Soltys Tułowice Maly 

Przewodno
iczący 
Rady Kiedy są planowane pracy remontowe i chodnik w Tułowicach Malych 

4 9.01.2023c Sesja Pan Tomasz Gala Burmistrza 

Radny Tomasz Gala przekazał Burmistrzowi prośbę Komisji Budżetu i 
Spraw Gospodarczych o przygotowanie za 2022 r. opisu inwestycji z 

wyszczególnieniem kwot dotacji jakie Gmina otrzymała na daną 
inwestycję i zaangażowanych środków własnych. Zaproponował aby 

od przyszłego roku przygotowywać półroczne foldery, wydrukowane i 
upubliczniane, żeby zawierały informacje o inwestycjach i głównych 
imprezach, które były organizowane przez Urząd na naszym terenie.

5 20.01.2022 Bezposdrednie Pani Korba Aneta 

Przewodno
iczący 
Rady 

KIEDY BEDĄ ZAMONTOWANE LAMPY W 
SKARBISZOWICACH  22 - PYTANIE OD ANETA KORBA

2023


